
Zápisnica zo zasadnutia Aktívu rodičov - členská schôdza združenia
„Rodičia a priatelia Základnej školy Senec, Mlynská č.50“, rodiciazsmlynska.sk

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Registrovaného Ministerstvom vnútra Slovenskej republiky dňa 22.12.2015

pod číslom spisu VVS/1-900/90-27372, IČO: 30 803 411

Termín: 15. 1. 2020, 18,00 – 20,00 h
Miesto: zborovňa ZŠ
Prítomní: 
p. Tomáš Božik – predseda AR
p. Ján Paľov – podpredseda AR
zástupcovia tried – 24
ospravedlnení zástupcovia tried – 2
ostatní –  5
splnomocnený na hlasovanie: Jana Mihalovičová (2. C) za Zdenku Felšöciovú (2. C)

Návrh programu

1. Kontrola úloh

2. Voľba predsedu OZ na ďalšie volebné obdobie (1 rok)

3. Banka projektov OZ 

4. Prehľad možností OZ uchádzať sa o dotácie (mesto Senec, BSK, Raiffeisen 
Bank, rezerva premiéra)
https://www.senec.sk/sk/aktualita/egrant-je-branou-k-mestskym-dotaciam
https://www.senec.sk/sk/aktualita/dotacie-bsk-pre-rok-2020-ziadosti-
podavajte-medzi-21-a-31-januara-2020
https://www.gestopremesto.sk/o-geste-pre-mesto

5. Informácia o stave vyzberaných príspevkov od rodičov (účet, hotovosť)

6. Informácie z pracovných skupín (Zeleň, Vianočná besiedka, Dotácie, Školský
ples)

7. Rôzne

ZÁPIS
Neplánovaný bod – nultý bod
Stretnutie otvoril Tomáš Božik a privítal zástupcu mesta – viceprimátora Ing. Juraja
Gubániho. Pán Gubáni vysvetlil 3 dôvody jeho návštevy.

1. Informácia o stave cyklotrasy.
Cyklotrasa ide vedľa našej školy, bude sa ešte robiť vodorovné značenie. Trasa by 
byť od Lidla až k južnej strane Slnečných jazier, cieľový stav je spojiť našu školu až
s Tescom.
Prihlásil sa pán Vražda a podotkol, že je nedostačujúce farbenie na cyklotrasách 
v Senci. Odpoveď pán Gubániho – vodorovné značenie sa bude realizovať.
Taktiež budú ešte vysadené stromy a kríky so závlahou na cyklotrase pri škole 
v termíne jeseň 2020.

https://www.senec.sk/sk/aktualita/egrant-je-branou-k-mestskym-dotaciam
https://www.gestopremesto.sk/o-geste-pre-mesto
https://www.senec.sk/sk/aktualita/dotacie-bsk-pre-rok-2020-ziadosti-podavajte-medzi-21-a-31-januara-2020
https://www.senec.sk/sk/aktualita/dotacie-bsk-pre-rok-2020-ziadosti-podavajte-medzi-21-a-31-januara-2020


Informácia –Mgr. Anton Kubliniak bude zástupcu útvaru školstva a športu 
(zdravotné dôvody).  Novou vedúcou útvaru školstva a športu je Mgr. Mária 
Chorváthová.

2. Revolution Train - www.revolutiontrain.cz
Je to protidrogový vlak z Čiech, ktoý plní edukačnú funkciu.  Žiaci by mohli 
absolvovať prednášky v októbri a v novembri. Tento projekt je určený pre 9., 8., 
7., 6. ročník základných škôl. 
Pán Gubáni bol na školskej rade, kde je na tento projekt podpora. Škola 
v spolupráci s pani Chorvátovou bude žiadať BSK o dotáciu pre tento projekt. 
Celý projek stojí okolo 20 000Eur. Pán Gubáni nás požiadal o zváženie možnosti 
podať žiadosť na dotáciu na tento projekt ako občianske združenie. 
Na jedno dieť to bude stáť 18-10 Eur a mali by sa zapojiť aj ostatné senecké školy 
a taktiež aj okolité dediny. 

3. Pešibus
Pán viceprimátor hovoril o problémoch privážania detí do školy z lokality Malý Biel.
Preto navrhuje skúšobnú linku „Pešibusu“ od obchodu Billa do školy za sprievodu 
jednej dospelej osoby (rodič, policajt, dôchodca).

Padla otázka na športoviská. Otázka bola na postavenie haly na našom ihrisku. 
Pán Gubáni na to spomenul, že sa bude riešiť nafukovacia hala na NTC a mohli by 
ju využívať aj naši druhostupniari.  Bude stáť 70 000 - 100 000 Eur.
Rozbehla sa debata ohľadom riešenia telesnej výchovy a ihriska pre ZŠ Mlynská.
Po debate pán viceprimátor odišiel. 

1. Tomáš Božik prebehol kontrolu úloh z ostatného stretnutia AR.
2. Tomáš Božik navrhol, aby sa nový predseda AR volil vždy na konci školského

roku. O tomto návrhu sa hlasovalo: za – 25 hlasov, proti – 0 hlasov
3. Bod 3 sme neprejednávali
4. Bod 4 sme neprejednávali
5. Informácia o stave vyzbieraných finančných príspevkov od rodičov: 

Predseda informoval, že aktuálny výber rodičovského príspevku je na 
hodnote 5 549 € . 

ÚLOHA č. 1
Menný zoznam kto zaplatil do Aktívu obdržia členovia ešte pred pondelnajšími 
triednymi rodičovskými združeniami od pána Tomáša Božika. 

ÚLOHA č. 2. 
Triedni zástupcovia budú informovať rodičov na triednych aktívoch o  aktivitách 
AR (zverejnené na na webe www.rodiciazsmlynska.sk). Budú apelovať na rodičov, 
ktorí nezaplatili, aby príspevok vo výške 20 € zaplatili (prevodom alebo v hotovosti
v kancelárii školy).

-
6. Informácie z pracovných skupín: 

PS Zeleň – Rasťo Šimo informoval, čo bolo vysadené pri hlavnom vchode do 
areálu školy.  Čaká nás ešte výsadba stromov pri bočnom vchode na jeseň 2020, 
bude to spojené s výsadbou zelene pri cyklochodníku.
PS Vianočná besiedka – Bernadeta Mudráková – dobré personálne obsadenie 
akcie, predalo by sa i trochu viac občerstvenia (ak by bolo)
PS Dotácie - treba si sadnúť s pani riaditeľkou a dohodnúť projekty

http://www.rodiciazsmlynska.sk/
http://www.revolutiontrain.cz/


PS Ples – informácie ohľadom zabezpečenia lesu, ktorý je naplánovaný na 8. 2. 
2020
Rozbehla sa diskusia na tému ples. Dostupných bude 130 miest. Je zabezpečená 
hudba, ozvučenie. Všetci,  ktorí môžu pomôcť, sa stretnú v pondelok po 
rodičovskom. Treba poprosiť aj rodičov z tried vo veci tomboly i organizačného 
zabzpečenia. Cena lístka je 25 €, jedáleň zabezpečuje večeru, pozývame – pani 
riaditeľku, zvukára a pani vedúcu jedálne. 

Zapísala:  Petra Kovařová, Jana Mihalovičová

Tomáš Božik
predseda AR


